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To:

Cc:

From:

Sent: Fri 2/12/2021 9:43:34 AM

Subject: RE: paar vragen over project covid en luchtkwaliteit

Received: Fri 2/12/2021 9:43:34 AM

«IE
bedankt voor de update! Leuk om te horen dat de er dingen in beweging zijn, dat is ideaal.

Ja zeker het project sluit bij dit doel aan. Het project is bedoeld om te verduidelijken of lang- en korte-termijn blootstelling aan

luchtverontreiniging het risico op COVID en de ernst van COVID verhogen. Het inzicht van de korte-termijn blootstelling of de lange-
termijn blootstelling, of beiden, of geen van beide een direct rol speelt, is relevant voor het handelingsperspectief, om (groepen) van

mensen met een verhoogd risico snel te identificeren. Bijv. mocht de korte-termijn blootstelling relevant zijn, dan is het mogelijk

tijdelijke en lokale emissiebeperkende maatregelen af te kondigen en/of individueel gerichte gedragsadviezen te geven (want
emissies zijn ook gemonitord), wanneer er de verwachting is dat een periode van verhoogde luchtverontreiniging gaat aandienen.

Mocht blijken dat de lange-termijn relevant is, dan kan worden weergegeven op het beleid de luchtkwaliteit permanentte verbeteren

zoals verwoord in het Schone Lucht Akkoord. Voor dit laatste is het relevante ook inzicht te hebben in hoeverre emissies uit sectoren

of een extra risico met zich meebrengen, zodat het beleid zo nodig naar specifieke sectoren kan worden verbijzonderd.

Ik hoor dan van je wanneer de volgende stap wordt gezet. Nogmaals bedankt!

rrom: [IEEE < 5.1.2e @rivm.nl>

Sent: Thursday, 11 February 2021 22:46

Subject: RE: paar vragen over project covid en luchtkwaliteit

Dag RRL

De koppeling teststraat data — CBS gaat naar verwachting 23 februari tot stand komen, daarna volgt een periode
van data inspectie / cleaning en ergens in maart kan er geanalyseerd worden verwacht ik. De doelstelling in de

bijpehorende PIA is “het opleveren
van statistische analyses welke kunnen worden gebruikt voor het helpen bestrijden van de coronapandemie, door onder andere

het kunnen nemen van gerichtere maatregelen en het sneller kunnen identificeren van onder- of oververtegenwoordigde
testgroepen.”

Sluit jullie project doelstelling daarbij aan?

Voor de PIA voor koppeling van CBS gegevens aan de covid meldingen (in Osiris) zijn we net begonnen. Dat heeft

een wat langere tijdslijn, maar dus ook nog flexibiliteit in het definieren van doelstelling en variabelen. Ik zal dit

verder met EIENen IEEE afstemmen.

Groet

From: 5 size [cla
Sent: donderdag 11 februari 2021 18:52

ovivn.n; IERIE cm; ENE
Subject: RE: paar vragen over project covid en luchtkwaliteit

Super, dank jeEE oor de heads up!

EEN hebben elkaar nog niet ontmoet denk ik maar dit zal wel eens gebeuren denk ik
*

Laat me alsjeblieft
weten wat ik hier kan betekenen qua steun voor de koppeling, een voor de vacature ook.
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From: [INENEKECIIN HEXEN © civ. >

Sent: Thursday, 11 February 2021 14:24

Subject: RE: paar vragen over project covid en luchtkwaliteit

Hoi [EREgdank je wel, inderdaad fijn dat je even checkt. Zie mijn antwoorden hieronder in je mail. Groeten, || EN

Sent: Wednesday, February 10, 2021 1:00 PM

To: IEEE - vm

Subject: paar vragen over project covid en luchtkwaliteit

EN
m.b.t. het luchtkwaliteit en covid-project zou ik je een paar dingen willen vragen over de volgende stappen bij EPI.

Als je me wat aanwijzingen kunt geven met wie ik moet afspreken/afstemmen om aan de slag te gaan bij EPI zou

het ideaal zijn.

« COVID19-gegevens (WP1). Het project maakt gebruik van de covid-gegevens van RIVM

surveillance/bestrijding programma. Deze zullen gekoppeld moeten worden aan andere informatie in de CBS-

omgeving. De vraag is of dit al wordt gedaan (bijv. voor ander werk) of moet al gebeuren? Naar wie kan ik

daarvoor bij EPI verwijzen voor de data? De koppeling van meldingsgegevens aan CBS gegevens moet nog

gan
worden, daar moet nu eerst een dPIA voor gedaan worden is daar contactpersoon voor.

Dus die data zijn niet op hele korte termijn beschikbaar. Voor testgegevens (dus pos en neg uitslagen van

tests gedaan bij de GGD) is de DPIA al klaar maar de data zijn nog niet gekoppeld - hierin hebben GGD GHOR

en CBS de lead, maar wij krijgen wel ook toegang tot die gegevens.

(oJ01} (=To MV[=Tdel=1§

Ik neem eerst contact met je op om de managementlijnen te volgen en duidelijkheid te krijgen, zodat ik niet teveel

in je processen stoor en efficiénter mijn weg kan vinden om het project uit te voeren in plaats van verwarring te

zaaien tussen de EPIers
*

Dank je, groet, [EXER


